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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2014 
§ 13-37 

Tid: tisdagen den 18 mars kl. 17.30–17.50 

Plats: Stadshuset, drätselnämndens sessionssal 

 

Justerat : 2014-03-19 
 

 

Regina Kevius 

  Erik Odenlid 

  sekreterare 

 

Emilia Bjuggren 

 

Ledamöter: 
Regina Kevius (M)  ordförande 

Emilia Bjuggren (S)  vice ordförande 

Billy Östh (M) 

Daniel Somos (M) 

Petra Holda (M)     

Daniele Fava (FP) 

Fredric Ericsson (C)     

Jari Visshed (S) 

Jennie Hansson Åkerlind (S) 
Åsa Lindhagen (MP)  

Mehdi Oguzsoy (V) 

Ersättare: 
Joar Horn (M)   

Bo Sundin (M)      

Andreas Berglöf (M) 

Anna Rosén (FP) 

Gulan Avci (FP) 

Leif Kroon (KD) 

Celal Altun (S)   

Fredrik Ståhl (S) 

Marie Åberg (S) 

Emil Johansson (S) 

Förhindrade    
Axel Nekham (MP)  
Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Elvy Löfvenberg (SACO) 

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, , 

Erik Odenlid nämndsekreterare, Lennart Öström administratör 

Stadsbyggnads- och idrottsroteln: 
Nils Löwenspets, borgarrådssekreterare 

Charlotte Lundqvist, biträdande borgarrådssekreterare 



Utdrag ur Idrottsnämndens protokoll 2014-03-18 

Sida 2 av 3 

 

§ 27 
Byte av tak på Eriksdalsbadets hopptorn                                                                                                                                      
Förslag till inriktnings och genomförandebeslut 
Dnr: 324-216-2014 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner kontorets förslag till upprustning av taket på 

Eriksdalshallens hopptorn, till en beräknad kostnad om 13,0 mnkr. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen rätt att teckna ett hyrespålägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret med  

778 tkr år 1.  

 

3. Idrottsnämnden förklarar paragrafen omedelbart justerad. 

 

 
Ärendet 
Den ursprungligen påbörjade entreprenaden för att lägga om plåttaket på Eriksdalsbadets 

hopptorn fick avbrytas då man konstaterade stora fuktskador i utrymmet mellan yttertak och 

undertak. Efter besiktning av detta utrymme med konstruktionsdelar, isolering och undertak, 

kan fastighetskontoret konstatera att en stor del av materialet förutom de bärande balkarna, 

behöver ersättas med nytt material. Utrymmet har inte varit åtkomligt tidigare för inspektion. 

Först när en ställning byggdes upp i hopptornshallen, kom kontoret åt att göra en besiktning.  

 

Nu föreslår fastighetskontoret och idrottsförvaltningen att de nödvändiga åtgärder som måste 

till för att säkerställa anläggningens funktion, utförs mellan 20 mars och mitten av oktober 

2014. Då sker inga hopptävlingar, sedan sommarens SM-tävlingar flyttats till annan plats.  

Kostnaden för de åtgärder som föreslås har beräknats till 13,0 mnkr.  

Det innebär en tillkommande hyreskostnad för idrottsnämnden med 778 tkr på helårsbasis år 

1.  

  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

Vid Protokollet 2014-03-19 

 

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 
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Justeras 2014-03-19 

 

 

 

 

 

……………………………………  ----------------------------------------------- 

  

Regina Kevius   Emilia Bjuggren 


